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Abstract (en)
[origin: WO9002234A1] Spacer for wire armouring in the walls of concrete pipes cast in moulds. Radially projecting fastening elements (12, 13,
17) are provided on one side of a basic body (11, 16) to connect the latter to the wire armouring (3, 4). The other, radially opposite side of the
basic body has a spacer element (14, 19) which projects radially in the opposite direction to the fastening elements and which merges into an
approximately axially inclined surface (15, 21) to allow the mould (1, 9) to be slipped on.

Abstract (fr)
Pièce d'écartement destinée à l'armature métallique dans les parois de tubes en béton coulés dans des moules. Des éléments de fixation (12,
13, 17) en saillie radiale sont prévus sur un côté d'un élément de base (11, 16) pour relier ce dernier à l'armature métallique (3, 4). L'autre côté
radialement opposé de l'élément de base comporte un élément d'espacement (14, 19) qui se trouve en saillie radiale dans la direction opposée aux
éléments de fixation et qui se transforme en une surface inclinée (15, 21) approximativement axialement pour permettre le passage du moule (1, 9).
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